
 

 

AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN 
 
Verslag 158 van de vergadering van 24.11.2022 in Witte Molen in Sint-Niklaas 
(aanvang 19u30 – einde 22u15) 
 
Aanwezig : Peter BUYSE -  Eric FELS – Georges ROBBE - Roger VAN de VYVER - Marc VAN RYSSEL – Stijn VERSTICHEL 
(stakeholders A1)   
Verontschuldigd : Kris FELS - Jan VAN LANTSCHOOT (BO) Siegfried VAN PUYVELDE (stakeholder A2) 
 
1.VERSLAG 
    Verslag 157 van 05/10 werd reeds elektronisch goedgekeurd en gepubliceerd. 
 
2.OVERZICHT VOORNAAMSTE MAILS van 05/10 tot heden. 
    De inhoud van de meeste mails heeft betrekking op de agendapunten van deze vergadering. Bij de overige wordt geen  
    verdere toelichting gevraagd. 
 
3.VERSLAG ANKERPUNT 
    Stijn geeft omstandig toelichting bij de talrijke mails en telefoons die hij verwerkte. 
    Vele zijn wedstrijd gerelateerd (geen scheidsrechters, vragen van refs, clubs over refs, probleem(pjes) tijdens wedstrijden 
    Uit het overzicht blijkt dat ons ankerpunt laagdrempelig is en  een oplossing biedt voor tal van vragen. 
    Als ankerpunt voor de scheidsrechters draagt hij er ook toe bij dat door zijn rechtstreeks contact extra wedstrijden  
    kunnen voorzien worden van refs en dat praktische vragen een direct en correct antwoord krijgen.  
    Wij zullen voor onze volgende vergadering BVL-clubondersteuner Gaelle De Wandel uitnodigen om toelichting te geven  
    bij haar opdracht.  
 
4. VERKIEZING WERKEND LID 
     Voor aanvang verklaart Georges zijn al/niet kandidatuur en Stijn deelt mee dat hij zijn kandidatuur intrekt. 
     Zodoende is de vergadering akkoord om Georges aan het BO voor te dragen als vierde werkend lid. 
     Peter benadrukt nogmaals dat onze vergaderingen een forum zijn voor discussie maar dat wij naar buiten uit dezelfde  
     taal spreken als één team. 
 
5. OVERLEG MET DE CLUBS OP 07/12 
    Roger heeft een voorstel uitgedokterd dat nu praktisch uitgewerkt wordt. 
    Wij hopen dat er, met 16 clubs die het onderwerp “scheidsrechters” aanduidden als belangrijk, wel wat belangstelling is. 
    Wij zullen bij Benjamin Bogaert informeren omtrent de inschrijvingen en hem vragen om nog een herinneringsmail te 
    versturen. 
 
6. BIJKOMEND AGENDAPUNT AV 

Georges is verwonderd dat zijn ingediend voorstel over stemgerechtigheid van A2 leden in een A1-groep niet 
weerhouden is op de agenda van de komende AV. 

     Peter en Eric geven aan dat zij niet kunnen akkoord gaan met de huidige formulering maar wel met een aangepaste  
     versie. Georges is akkoord om zijn voorgesteld agendapunt in te trekken en zal een aangepaste versie uitdokteren. 
 
7. OVERLEG MET COR VAN ECHELPOEL OP 01/12 
     De aan Cor bezorgde agendapunten worden overlopen. Peter zal het overleg in goede banen leiden en tijdens onze 
     volgende bijeenkomst zullen we een evaluatie maken. 
    
      
    VOLGENDE VERGADERING : woensdag 14/12 om 19u30 in Bergenmeers in Destelbergen 

 
 
 

Verslag  :  Eric Fels, secretaris. 
 


